

] - 20/07 (SAT六) TONGXIANG YALC X 浙 ก • 体育及机械人夏 \Rightarrow AGES 8-11 & 12-16岁







CAMP FEE 费用: RMB 8,200*

- ✓ Accommodation 住宿 (YWIES-TX 耀华宿舍)
- ✓ Transportation on-site 当地交通接送
- ✓ Meals 早午晚餐
- ✓ Zhejiang Excursions Tickets
 - 浙江景点游览门票
- ✓ Camp T-shirt 大会营Tee
- \checkmark A sports certificate will be awarded

完成课程后会获得体育证书 *Air tickets will be calculated separately *机票将会另外收费

JOIN NOW

BASKETBALL TRAINING 篮球训练 SWIMMING TRAINING 游泳训练 VEX ROBOTIC 机械人 (IQ & VCR) ZHEJIANGEXCURSION 浙江景点游览







2337 0369 info@yalc.edu.hk YALC Address: 3 To Fuk Road, Kowloon Tong YALC地点:香港九龙塘多福道3号

www.yalc.edu.hk





SPORTS & VEX ROBOTICS SUMMER CAMP 2024 体育及机械人夏令营

THIS SUMMER. YALC WILL BE HOSTING A 7-DAY SPORTS AND ROBOTICS SUMMER CAMP AT YWIES ZHEJIANG TONGXIANG. THIS UNIQUE SUMMER CAMP ENHANCE PHYSICAL FITNESS. COMBINES SPORTS TRAINING ТО LOGICAL THINKING ТО STIMULATE THEIR MINDS. AND Α DELIGHTFUL TOUR OF ZHEJIANG'S RICH HISTORICAL AND CULTURAL LANDMARKS.

今个暑假 YALC 将于 浙江桐乡耀华学校 举办 7天 体育及机械人夏令营。 这次夏令营结合提 升体能的运动技术培训、动脑筋的机械逻辑思维训练以及放松心灵的历史文化古迹游览。



SPORTS SKILLS TRAINING 運動技術培訓

The professional coaching team can effectively enhance students' basketball skills as well as their offensive and defensive abilities through intensive and systematic sports training. Additionally, they can help improve students' swimming posture and speed in the pool.

专业的教练团队,透过密集而有系统的运动培训,有效地提升同学们的篮球技巧及攻防能, 力;同时亦可改良同学们的游泳姿态及改善泳速。



MECHANICAL LOGICAL THINKING TRAINING 機械邏輯思維訓練



The VEX IQ & V5 VRC Robotics course offers students an opportunity to develop their basic logical thinking and programming skills, while also teaching fundamental STEM knowledge in an engaging manner to enhance their abilities. By constructing robots, students can actively participate in programming controls and devising game strategies in a fun and interactive manner. Furthermore, this course fosters critical thinking, collaboration, communication, and creativity skills among students.



透过 VEX IQ & V5 VRC ROBOTICS 机械人入门课程,培训同学们的基本逻辑思维及编程能力,以有 趣的方式教授 *STEM* 基础知识。 通过建造机械人,协助学生以有趣和积极的方式尝试编写程式操控及 制定比赛战略。 同时,培养学生的批判性思维、协作能力、沟通技巧和创造力。

HISTORICAL AND CULTURAL MONUMENTS TOURING 遊覽歷史文化古蹟



During the tour, students have the opportunity to unwind both physically and mentally outside the confines of the classroom. They visit notable sites such as Wuzhen, West Lake, and the Asian Games Village to explore Zhejiang's historical landmarks and cultural characteristics.

透过游览环节,让同学走出教室舒展身心。同学们一起游览浙江名胜乌镇、西湖及亚运村,了解浙江的 历史古迹及文化特点。





B



